
Pátek 3.11. 2006 

Zasedání SPGN 3/2006 
 

Nepřítomni: 1PA, 4KA, 7MB 

Omluveni: 2SB, 3TA, 6XA, 6XB, 4.A 

 

1.Závěsy ve třídách 

→ SPGN spolupracuje se školou a prádelnou při praní závěsů. 3.A a 5QA pomohly při 

sundávaní závěsů, za jejich pomoc jim děkujeme. Nyní jsou závěsy vyprány a je třeba je 

pověsit zpět. V pondělí pomůže panu školníkovi 3TB a 5QB, ve středu 5QA a 2.A. Věšení 

bude probíhat vždy devátou hodinu. Honza Novák zařídí uvolnění pro studenty a uvědomí 

pana školníka.  

 

2. Snowboardové kurzy 

→ Zájem ve třídách nebyl valný. Šance na úspěch je jen u oktáv a 2.A. Záležitosti okolo 

snowboardových kurzů si tedy vyřeší jednotliví zástupci. 

 

3. Hodnocení učitelů 

→ Vzhledem k nezájmu o úpravy, kterým studenti uznali stávající formu jako vyhovující, 

bylo odsouhlaseno pouze snížení počtu otázek, přeformulování některých z nich a doladění 

drobných detailů. Šanci na změnu už tak mají pouze pedagogové a to do příštího zasedání 

parlamentu. 

 

4. Filmový klub 

→ Poslední pokus o získání informací a realizaci projektu si vzal na starost Pavel Kučera. 

 

 

5. Webnástěnka 

→ Už je v provozu. Obsahuje zápisy ze zasedání ke stažení. Je možnost dávat na ni rychlé 

vzkazy ohledně SPGN – přes p.prof. Elišku. (eliska@gym-nymburk.cz) 

 

6. Hlasovací řád 

→ Do příštího zasedání Martin Pavlíček a p.prof. Sedláček připraví hlasovací řád, podle 

kterého se bude SPGN řídit v následujícím roce. Hlasovací řád se příště prodiskutuje, a pak se 

odhlasuje jeho platnost. 
 

7. Bagety v jídelním automatu 

→ Nejspíš nebudou, kvůli potížím s logistikou(doprava a doplňování vzhledem k nízké 

trvanlivosti). Posledním pokusem je telefonát Martina Pavlíčka v pondělí 6.11..  

 

8. Pečivo o přestávkách 

→ Ve třídách zájem je. 

→ K. Hanousková představí návrh ředitelství, vyjedná svolení a případné podmínky. 

 

9. Vyřešené návrhy a připomínky 

→ Vysoušeč na pánských WC v přízemí nelze opravit, musí se koupit nový. Vedení o tom 

uvědomí Honza Novák. 
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10. Nové návrhy a připomínky 

→Nové florbalové hokejky ; Návrh byl jednomyslně schválen, po konzultaci s p.prof. 

Hyblerem předá návrh panu řediteli Jakub Sladký. 

 

→Vánoční florbalový turnaj ; Možnost realizace prokonzultuje s panem ředitelem Honza 

Novák. 

 

→ Na záchodech v tělocvičnách chybí zrcadla a toaletní papír. Vedení o tom uvědomí Honza 

Novák. 

 

→ Zápisy do školního časopisu přislíbil do odvolání psát Tomáš Friedel. 

 

→Keramický kroužek; Mladší spolužáci projevili zájem o zřízení keramického kroužku. 

Zjistěte prosím ve třídách zájem. Za pí.prof. Sedlatou zajde Sufjan Doula. 

 

11. Zápis ze zasedání 

→ Zápis ze zasedání bude rozposlán na všechny e-maily v nové databázi. Do tříd, které 

nebyly přítomny bude zápis doručen. K nahlédnutí bude též na nástěnce SPGN. 

 

12. Příští zasedání 

→ Jelikož jsme se nedohodli, datum příštího zasedání bude rozesláno e-mailem 

v dostatečném předstihu. 

 

 

Zapsal: Honza Novák 

 

 

 


